



**NEW BRUNSWICK  
REGULATION 83-159**

**under the**

**COURT REPORTERS ACT  
(O.C. 83-888)**

*Filed October 31, 1983*

Under section 9 of the *Court Reporters Act*, the Lieutenant-Governor in Council makes the following Regulation:

- 1** This Regulation may be cited as the *Fees Regulation - Court Reporters Act*.
- 2** The following schedule of fees applies in respect of services performed by Court Reporters:

Item 1	All Courts - Civil and Criminal Cases	Transcript - \$3.00 per page for each copy ordered
Item 2	Boards, Commissions, Arbitrations, Inquiries and Similar Hearings	Transcript - \$3.00 per page for each copy ordered
Item 3	Coroner's Inquest	Transcript - \$3.00 per page for each copy ordered
Item 4	Original Transcripts	There shall be no charge for filing original transcripts in Items 1 to 3.

84-37; 89-73; 91-61; 93-105; 2005-2

**RÈGLEMENT DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK 83-159**

**établi en vertu de la**

**LOI SUR LES STÉNOGRAPHES JUDICIAIRES  
(D.C. 83-888)**

*Déposé le 31 octobre 1983*

En vertu de l'article 9 de la *Loi sur les sténographes judiciaires*, le lieutenant-gouverneur en conseil établit le règlement suivant:

- 1** Le présent règlement peut être cité sous le titre: *Droits réglementaires - Loi sur les sténographes judiciaires*.
- 2** Les services fournis par les sténographes judiciaires sont soumis au barème de droits suivants :

Article 1	Toutes les cours - Affaires civiles et criminelles	Transcription - 3,00 \$ par page pour chaque copie requise
Article 2	Conseils, commissions, conseils d'arbitrage, commissions d'enquête et autres audiences similaires	Transcription - 3,00 \$ par page pour chaque copie requise
Article 3	Enquête du coroner	Transcription - 3,00 \$ par page pour chaque copie requise
Article 4	Transcription originale	Le dépôt des transcriptions originales des articles 1 à 3 est gratuit.

84-37; 89-73; 91-61; 93-105; 2005-2

**3** All Court Reporters who are members of the Civil Service shall account for all fees collected by them for services performed in accordance with this Regulation and treat the same as public money within the meaning of the *Financial Administration Act* and account for such fees in the manner prescribed by that Act.

**4** *Regulation 74-82 under the Court Reporters Act is repealed.*

**N.B.** This Regulation is consolidated to February 1, 2005.

**3** Tous les sténographes judiciaires qui sont membres de la Fonction publique doivent rendre compte des droits qu'ils perçoivent pour les services exécutés conformément au présent règlement, les traiter comme deniers publics au sens de la *Loi sur l'administration financière* et en rendre compte de la manière prescrite par ladite loi.

**4** *Est abrogé le règlement 74-82 établi en vertu de la Loi sur les sténographes judiciaires.*

**N.B.** Le présent règlement est refondu au 1<sup>er</sup> février 2005.